

21 March 2024

2024 مارس 21

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700 Dubai, UAE

السيد/ حامد أحمد علي
المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
ص.ب 9700 دبي، الإمارات العربية المتحدة

After Greetings,

تحية طيبة و بعد،

Subject: Notification to the unitholders of Al Mal Capital REIT ("Fund") – Extension of Rights Issue Subscription Period Until the 29th of March 2024

الموضوع: تنويه لمالكي وحدات صندوق المال كابتال ريت ("الصندوق") – تمديد فترة الاكتتاب في حقوق الأولوية حتى 29 مارس 2024

Reference to the Prospectus for trading and subscription of the Unitholders of the Fund for the new units in a Rights Issue disclosed by the Fund on the 5th of February 2024, we would like to inform you of the extension of the subscription period until the 29th of March 2024.

بالإشارة إلى نشرة الاكتتاب في زيادة رأس المال وتداول حقوق الأولوية لمالكي وحدات الصندوق التي أفصح عنها الصندوق في تاريخ 5 فبراير 2024، نود إبلاغكم بتمديد فترة الاكتتاب حتى تاريخ 29 مارس 2024.

Based on the extension of the subscription period, kindly note the amendments on the Rights Issue important dates:

واستناداً إلى تمديد فترة الاكتتاب، يرجى الإحاطة علماً بالتعديلات في التواريخ الهامة المتعلقة بحقوق الأولوية:

- Allocation date: 5 April 2024
- Surplus refund date: 16 April 2024
- Starting transactions with new units: 19 April 2024

- تاريخ التخصيص: 5 أبريل 2024
- تاريخ رد الفائض: 16 أبريل 2024
- بدء التعاملات بالوحدات الجديدة: 19 أبريل 2024

This extension provides the Unitholders with additional time to participate in the Rights Issue and exercise their subscription rights.

يوفر هذا التمديد لمالكي الوحدات وقتاً إضافياً للمشاركة في حقوق الأولوية وممارسة حقوق الاكتتاب الخاصة بهم.

Best regards,

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير.

On behalf of Al Mal Capital REIT

عن صندوق المال كابتال ريت

Naser Al Nabulsi
Vice Chairman & CEO
Al Mal Capital PSC – Fund Manager

ناصر النابلسي
نائب رئيس مجلس الإدارة و الرئيس التنفيذي
المال كابتال ش.م.خ – مدير الصندوق



٤٨ مبنى برج جيت، داون تاون دبي، شارع الشيخ زايد، مكتب رقم ٩٠١، ص.ب ١١٩٩٣٠، دبي، الإمارات العربية المتحدة، هاتف: +٩٧١٤٣٦٠١١١١
48 Burj Gate, Downtown Dubai, Sheikh Zayed Road, Office 901, P.O.Box 119930, Dubai, UAE, Tel: +97143601111
reit@almalcapital.com | www.almalcapitalreit.com